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Protokół Nr 7/07 
Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 

i Porządku Publicznego 
z dnia 23 marca 2007 r. 

 
 

 
Ad. 1 
 
Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego otworzył 

Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek, który powitał wszystkich członków Komisji i 

zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 
Obecni:  
 

• Przewodniczący:                                               Grzegorz Marsza łek 

• Wiceprzewodniczący                                        Zdzis ław Kowalczyk 

• Członkowie:                                                       Leszek Kamiński  

                                                                                Kazimierz Musielak  

                                                                                El żbieta Palka 

                                                                                Stanis ław Zaremba 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 
Na posiedzenie zostali zaproszeni goście: 
§ Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Janiszewski, 

§ Kierownik działu eksploatacyjno-technicznego SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Nowak 

§ Ordynator oddziału SP ZOZ w Poniecu dr Grzegorz Głuszak. 
 
Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego: 

§ Radny Pan Henryk Sadzki, 

§ Radny Pan Krzysztof Deutsch, 

§ Radny Pan Jarosław Jędrkowiak, 

§ Radny Pan Robert Marcinkowski, 

§ Radny Pan Krzysztof Wachowiak. 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Marszałek przedstawił porządek posiedzenia. 
W wyniku głosowania porządek został przyjęty 6 głosami „za”. 
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Ad. 4 
 
Komisja Samorządowo-Organizacyjna i Porządku Publicznego oraz Komisja Budżetu, 

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego odbyła wizytację w Samodzielnym Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 

Wobec nieobecności Dyrektora SP ZOZ Pana Macieja Janiszewskiego komisje oprowadził 

Pan Maciej Nowak. Komisje zapoznały się z dobudowana częścią szpitala – oddziałem 

ginekologiczno-położniczym, który zostanie oddany do użytku 30 czerwca br. Koszt 

wykończenia wynosi 60 000 zł. Natomiast koszt wyposażenia wyniesie około 200 000 zł. 

Planowane są pokoje 2-3 osobowe z łazienkami, dyżurka pielęgniarska i sala porodowa. 

Radni obejrzeli nową salę endoskopową. 

 
Na posiedzenie Komisji przybył Dyrektor Pan Maciej Janiszewski. 

 
Dyrektor Pan Maciej Janiszewski poinformował radnych, że poszukuje brakujących 

funduszy na zakończenie remontu. W chwili obecnej nie ma ogłoszonych konkursów w 

ramach funduszy europejskich. 
Radna Pani Elżbieta Palka zasugerowała, iż nie wszystkie gminy partycypowały w kosztach 

wykupu budynku szpitala, ale te pieniądze są gwarantowane. 
Pan Henryk Sadzki zapytał, czy nowy oddział zostanie oddany do 30 czerwca br. Radny 

zauważył, że jeszcze wiele zostało do wykonania. 
Dyrektor Pan Maciej Janiszewski odpowiedział, że wykonawca inwestycji jest zobowiązany 

wykonać pracę do zakontraktowanego terminu. Odpowiedział, że pewne uniedogodnienia w 

funkcjonowaniu szpitala są, jednak innego wyjścia nie ma. 
Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał czy nowy oddział będzie połączony z głównym 

budynkiem. Zauważył również, że strop powinien być wymieniony. 
Dyrektor Pan Maciej Janiszewski poinformował zebranych, że ściany działowe zostaną 

zburzone, aby połączyć nowy budynek ze starym. 
Pan Henryk Sadzki zapytał o koszt II etapu remontu szpitala. 

Dyrektor Pan Maciej Janiszewski odpowiedział, że koszt ten wyniesie 1,6 mln zł. Wyjaśnił 

również radnym, że zgodnie z rozporządzeniem z 2005 r. zespoły opieki zdrowotnej muszą 

spełniać wymogi i na ich realizację jest czas do 2010 r. Inaczej z takim obiektem nie zostanie 

zawarty kontrakt. Radni uzyskali informację, iż w oddziale dla przewlekle chorych jest 46 

zakontraktowanych miejsc. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zauważył, że warto również zwrócić uwagę na walory 

estetyczne oddziału położniczego, bowiem w tak podniosłym momencie jak narodziny 

dziecka wygląd szpitala jest istotny. 
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Następnie komisje udały się do oddziału SP ZOZ w Poniecu.  

Na miejscu dyskutowano o modernizacji szpitala w Gostyniu i udziale finansowym gmin 

Powiatu. 

Po krótce omówiono i przeanalizowano Wieloletni Program Inwestycyjny na lata 2007-2009 

Powiatu Gostyńskiego. Część zadań ujętych w WPI jest przewidziana w tegorocznym 

budżecie i będzie kontynuowana, część zadań będzie kontynuowana w kolejnych latach. Do 

WPI będzie wprowadzone zadanie „Budowa hali sportowo-widowiskowej przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu”. 
Następnie Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek poprosił ordynatora dr Grzegorza 

Głuszaka o udzielenie informacji dotyczących funkcjonowania oddziału, obsady personelu 

medycznego, obłożenia chorymi, sytuacji finansowej oddziału. 
Ordynator dr Grzegorz Głuszak poinformował, że kontrakt z Narodowym Funduszem 

Zdrowia nie pokrywa kosztów utrzymania. Średni koszt utrzymania pacjenta to 100 zł / 1 

dzień, a NFZ przekazuje kwotę 60 zł i dlatego działalność oddziału jest deficytowa. Kontrakt 

był zawarty na 42 osoby, a zwiększono do 46 osób. W szpitalu są 52 łóżka. Różnicę 

kosztów, deficyt pokrywa Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu. Obiekt jest własnością sióstr. 

Umowa użyczenia jest zawarta do 2013 roku. Obiekt nie spełnia wymogów ustawy 

dotyczącej szpitali po roku 2012. Niedawno założono klapy dymowe wymagane przepisami 

PPOŻ. Aktualnie obiekt potrzebuje wyremontowania. W chwili obecnej obłożenie wynosi 

100 % zgodnie z kontraktem z NFZ, tj. 46 pacjentów: część pacjentów pochodzi z powiatu 

gostyńskiego, rawickiego, leszczyńskiego lub z dalej położonych miejscowości. Bywają 

pacjenci z poza województwa.  

Ordynator dr Grzegorz Głuszak oprowadził członków komisji po oddziale. 

 
Ad. 6 
Brak wolnych głosów i wniosków. 

 
Ad. 7 
Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek podziękował obecnym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie Komisji. 
                                                                                 Wiceprzewodnicz ący Komisji 
                                                       Samorz ądowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
 
                                                                                    Zdzis ław Kowalczyk 
Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 
 

 


